
5. Budsjett ZO2L|2OZ}
Kasserer Mari Botterud redegjorde for budsjettet.

Det ble i budsjettet for 202L/2022 avsatt kr 100 o0o til ordinært veivedlikehold ogkr 1-50 000 til ekstraordinært veivedlikehold. Regnskapet viser et forbruk påkr 61 301 for 2o2L/2o22' styret foreslår kr 100 ooo tii ordinært veivedlikehold. Deter ikke avsatt midler til ekstraordinært vedlikehold, da styret mener midler kan tasfra tidligere avsatt beløp.

Det kom bemerkninger om at noen av hytteveiene har behov for opprustning. Detble enighet om at styret og veikomiteen sammen blir enige om en framdriftsplan.

Utgiftene til brøyting er avsatt med kr 345 o0o. Både timeantall og timepris er økt.

Regnskapshonorar er redusert til kr 25 000. Kasserer er i dialog med et nytt
regnskapsbyrå som kan utføre jobben for en lavere kostnad.

Det er 1-66 betalende medlemmer i hytteforeningen. styret foreslår en økning avkontingenten med kr 100 pr medrem, men at den reeile økningen brir kr 30, dafakturagebyr på kr 70 fjernes. Total årskontingent blir kr 4 100.

Budsjettet ble enstemmig godkjent.

6. Handlingsplan 2021/2022
Handlingsplanen for zo2o/zozLvidereføres. Det vises til protokoll fra forrige
årsmøte.

7. Behandling av innkomne saker

Det var ikke kommet inn saker.
Styret hadde forslag til vedtektsendring om at leder av hytteforeningen velges for 2
år' Da saken ikke framgikk av innkallingen til årsmøtet, må den utseites og-eventuelt
fremmes innen fristen for neste årsmøte.

8. Valg
Medlem av valgkomiteen Frank strangstad leste opp valgkomiteens forslag og
gjennomf6rte valget.

Styret i hytteforeningen
Leder: Kai Olsen (Ny)
Nestleder: Trond Andresen (lkke på valg)
Sekretær: Kjell Normann Lilleng (Ny)
Kasserer: Mari Botterud (lkke på valg)
Styremedlem:Anne Karin Lien (Ny)
Varamedlem: Grethe Eng (lkke på valg)
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